
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
 
Készült:  a lőrinci Közösségi Házban Lőrinci Város Önkormányzata Képvisel ő-

testületének 2010. december 16-i   rendkívüli    ülésén. 
 
Jelen vannak:   Víg Zoltán    polgármester 
   Pálinkás Péter   alpolgármester 
   Bényei Tamás Károlyné  képviselő 
   Hegyi László    képviselő 
   Jánosi László   képviselő 
   Juhász Gergely   képviselő 
   Kiss Lajosné    képviselő 
   Szendrő Zsuzsanna  képviselő 
 
   Pammerné Gaál Ágnes  aljegyző 
   Elek Lajos    irodavezető 
   Érsekné Mosóczi Mária  irodavezető 
   Molnárné Kis Tímea  irodavezető 

Víg Zoltánné Varga Krisztina irodavezető 
 
  
Lakatos Csaba   LCKÖ elnöke 
Szokodiné Geleji Aranka  OKIB külsős tagja  
Vitai Szilárdné   ESZB külsős tagja    
Oláh Ferenc    ÜB tag 
Királyné Zólyomi Erzsébet  Hunyadi M. Ált. Isk. igazgatója 
Bózsvári Lászlóné   Napsugár Óvoda vezetője 
Bereczki Judit   Szoc.ellátó és Gyermekjóléti  
     Intézmény vezetője 
Horváth Ernő    Lőrinci Város Kft. ügyvezetője 
  

  
Megjelent:  3 fő lőrinci állampolgár 
 
Víg Zoltán  – polgármester – köszönti a képviselő-testület tagjait és a meghívott 
vendégeket. Megállapítja, hogy 8 képviselő jelen van, az ülés határozatképes, azt 
megnyitja. (Sárosi Károly képviselő távolmaradását bejelentette.) 
 
Polgármester úr javasolja, hogy a kiküldött meghívó szerinti napirendi pont kerüljön 
megtárgyalásra.  
 
A képviselő-testület 8 igen  szavazattal elfogadta a napirendi pont tárgyalásáról szóló 
javaslatot és a következő határozatot hozta. 
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Lőrinci Város Önkormányzata Képvisel ő-testületének  

239/2010. (XII. 16.) önkormányzati határozata  
 
 

A 2010. december 16-i képvisel ő-testületi ülés napirendi pontjáról  
 
 

Lőrinci Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2010. 
december 16-i ülésének napirendi pontjait a következők szerint állapítja meg: 
 
Közmeghallgatás 
 

1. Lőrinci Város Önkormányzatának 2011. évi pénzügyi kon cepciója 
 

Felelős:   Víg Zoltán polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
Víg Zoltán  – polgármester – felkéri Szendrő Zsuzsanna és Bényei Tamás Károlyné 
képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére. 
 
Polgármester úr a közmeghallgatás keretében megtartja tájékoztatóját Lőrinci Város 
Önkormányzatának 2011. évi pénzügyi koncepciójával kapcsolatban. (A tájékoztatót 
a jegyzőkönyv 1. számú melléklete tartalmazza.) 
 
 
Bényei Tamás Károlyné  – képviselő – lakossági kérelemmel szeretném kiegészíteni 
az előterjesztett javaslatokat. Többen fordultak hozzám, akik a Bem utcán keresztül 
közelíti meg a városközpontot. A Ságvári utca és a vasút sor között van egy kis 
szakasz, amely most már annyira bekátyúsodott, hogy szinte kikerülhetetlenek a 
kátyúk, és ezen az útszakaszon az is probléma, hogy nincs járda, az emberek 
kénytelenek az úton közlekedni. Mivel elég sokan megkerestek ezzel kapcsolatban, 
megígértem, hogy próbálom szóvá tenni és kérni azt, hogy ha a Bem utcát 
kátyúzzák, akkor azt a néhány kátyút, ami nagyon balesetveszélyes, legyenek 
szívesek ugyancsak rendbe tenni. 
 
Víg Zoltán  – reagál a felvetésre: a kátyúzásra 5 MFt van a koncepcióba beállítva. 
Amikor a költségvetést tárgyaljuk, át kell nézni, hogy melyek azok az utcák, ahol 
kátyúzni kell, és ezeket is számba kell venni. Feljegyeztük Elek úrral a jelzett 
útszakaszt. 
 
Királyné Zólyomi Erzsébet  – Hunyadi Mátyás Általános Iskola igazgatója – 
szeretném javasolni a képviselő-testületnek, hogy az elkövetkező néhány évben 
vizsgálják meg a közintézmények előtt parkoló kialakításának lehetőségét, illetve az 
utak állapotát. A Temesvári utcában igen kritikus helyzetek szoktak kialakulni, amióta 
a csatornázás volt az utakat illetően az iskola épülete előtt, és gond a parkolás, 
hiszen nemcsak az ott dolgozó emberek szeretnének parkolni, hanem elég gyakran a 
szülők is, különösen, hogy ha szülői értekezletek, fogadóórák vannak. Nem azt 
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mondom, hogy 2011-ben meg kell oldani, de ha lesz erre lehetőség, pályázat, vagy 
bármi, akkor a közintézmények környékén vizsgáljuk meg a parkolók kérdését. 
 
Víg Zoltán  – polgármester – ezeket a problémákat is feljegyeztük, keressük a 
megoldás lehetőségét.  
 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy 2011. évben a költségvetés elfogadása környékén 
mindhárom településrészen fogunk közmeghallgatást tartani, és akkor már a 
költségvetés döntéseit ismertetjük, hogy mire fordítjuk 2011-ben a költségvetésben 
lévő forrásainkat.  
 
Több bejelentés nem lévén, polgármester úr megköszöni a részvételt és az ülést 
lezárja. 

 
K.m.f. 

 
 

                    Víg Zoltán                                                  Pammerné Gaál Ágnes 
                  polgármester                                                          aljegyz ő 
 
 
 
            Szendrő Zsuzsanna                                               Bényei Tamásné  
                     képvisel ő                                                              képvisel ő 
                   jkv.hitelesít ő                                                        jkv.hitelesít ő 
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A kötelező és önként vállalt feladatok elvégzése mellett önkormányzatunk fejlesztési, 
beruházási feladataira is összpontosít a 2011-es évben, mely áll: 
2010 évről áthúzódó feladatokból: 
Rákóczi utca felújítása 
Városközpont beruházás 
Bölcsőde kialakítása, a selypi óvoda felújításával 
2011. évi új feladatokból: 
- Bölcsődei ellátás 2011. szeptemberétől 
- Helyi kisebbségi önkormányzattal kapcsolatos feladat-ellátás 2010. október 3. 
napjától 
- További fejlesztési, feladat-ellátási szerkezet változtatási elképzelések 
1. Szennyvízberuházás helyreállítása I. ütem selypi rész kb. 5 000 eFt 
2. Ipari park kialakítása (fontos, hogy ez benne legyen a jövő évi tervben, mert ez 
teremthet új munkahelyeket és hozhat bevételt a városnak) 
3. Térfigyelő kamerarendszer kiépítése (15 000 eFt.) 
4. Kátyúzás 5 000 eFt 
5. Fekvőrendőrök 2 000 eFt (kerékpárút védelmére, valamint az Erőműi Lakótelep 
védelme érdekében) 
6. A Város Kft. feladatkör bővítése 50 000 eFt (központi konyhai, térfigyelő 
rendszerrel kapcsolatos, Lőrinci TV, szemétszállítási és a városgondnoksági 
feladatokkal)  
7. Erőműi Posta üzemeltetése (3 000 eFt/év ) 
8. Középiskola átadása a megyének (50 000 eFt/év megtakarítás) 
9. Zeneiskola beolvasztása az általános iskolába művészeti oktatásként (legalább 
10.000 eFt/év megtakarítás)  
 
A működési és fejlesztési feladatokhoz bevételi forrást  adnak:  
 
A SZJA helyben maradó és normatív módon elosztott része, továbbá a 
jövedelemkülönbség mérséklésére kapott összege várhatóan összesen: 227.383 eFt 
összegű bevételt eredményez. 
 
A normatív állami hozzájárulásokat a költségvetési törvény alapján igénybejelentések 
után kapta, illetve kapja meg Önkormányzatunk, szigorú elszámolási 
kötelezettséggel, ami 2007. évben: 375.020 eFt, 2008. évben 491.714 e Ft, 2009-
ben 475.104 e Ft bevételt jelentett, a tervek szerint ez 364.666 e Ft 2010-ben, a 
koncepcióban 393.471 e Ft-tal számolunk. 

Felhalmozási, tőke jellegű : Lakások értékesítése (Városközpontban épülő lakások 
értékesítése), Lakásvásárlás törlesztő részletei, Földterület értékesítése, 
Államkötvény értékesítése, Városközpont kialakításához átvett pénzeszközök, 
összesen 121.353 e Ft. 
Átvett pénzeszközeink:  

- felhalmozási célú pénzeszköz átvétel: 
� Bölcsőde  98 millió forint 
� Városközpont 294 millió forint 
� Rákóczi út felújítás 122 millió forint 
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2011. évre fejlesztési terveink között szerepelnek még, melyek 
bevételi források növekedése esetén megvalósíthatóa k 
 
Szabadság tér 6 (volt Kékkő féle) ház bontása becslés         2 250 000 Ft 
21/3 lakás Erőmű tér felújítás         5 000 000 Ft 
31 épület ablakcserék becslés         1 875 000 Ft 

Erőmű füves futball-pálya körül, vasúti terület 
megvásárlása 

     21 250 000 Ft 

Erőmű Jegenyesori volt általános iskola udvarán 4 
ingatlanhoz (lakáshoz) itatott útkészítés  

        7 500 000 Ft 

Előző, de csak járda készítése (saját kivitelezés)            375 000 Ft 

Árpád jobb oldalán, szervizút készítése és közvilágítás 
kialakítása 

     68 750 000 Ft 

Szabadság téren parkolók kialakítása (volt temető 
előtt) 

     12 500 000 Ft 

Erőműi lakótelepen parkolók kialakítása         7 500 000 Ft 

Sportcsarnok építése    625 000 000 Ft 

Kállai Éva és a Lőcsei út aszfalt lezárása (5 cm aszfalt) 
     15 000 000 Ft 

Kossuth út teljes felújítás (út alap, járda, csapadékvíz 
elvezetés) 

     87 500 000 Ft 

Játszóterek bővítése            625 000 Ft 
Karácsonyi díszkivilágítás         1 250 000 Ft 
Új kisteherautó         7 500 000 Ft 
Damilos fűnyíró, sövényvágó gépek vásárlása            875 000 Ft 
Térfigyelő kamerák kiépítése      12 500 000 Ft 

Kátyúzás helyett, itatott út lezárás (Hársfa, Összekötő, 
Tabán, Rózsa, Vasvári, Viola, Radnóti, Bem út vége) 

     37 500 000 Ft 

Önkormányzati intézmények akadálymentesítése         6 250 000 Ft 

Összesen:     921 000 000 Ft 
A lőrinci általános iskola épületben tornaterem 
felújítása 

3 000 000 Ft 

Összesen:  3 000 000 Ft 
Lőrinci óvodában 2 db felülvilágító rendszer lebontása, 
cseréje 

4 625 000 Ft 

Erőműi óvodában vizesblokk felújítása 1 875 000 Ft 

Összesen:  6 500 000 Ft 
Szoc. Intézményben fa szerkezetű fűtés nélküli fedett 
tárolót építeni  2 300 000 Ft 

Összesen:  2 300 000 Ft 
Könyvtárban Corvina (megyei) rendszerre történő 
átállás 

525 000 Ft 

 Kulturális Intézményben Felújítási munkák 625 000 Ft 

Összesen:  1 150 000 Ft 
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